

## Referat fra lokalrådsmøde d. 26. marts. 2024 kl. 19.00 i ØLU-lokalerne

Tilstede: Annette V., Mette, Helle, SP, Søren, Anette L., Karin, Kristina og Jørgen

Det nye lokalråd var samlet for første gang, og vi havde en "bordet rundt" runde, hvor vi hver især fortalte lidt om os selv, og hvad vi har af kompetencer og motivation for at være med i Lokalrådet.

Det nye Lokalråd består af:

Annette Vestbo	AV	valgt for 2 år.
Mette Herløv Jepsen	MH	valgt for 1 år
Helle Rundkvist	HR	valgt for 2 år
Anette Larsen AL	(ny i Lokalrådet)	valgt for 1 år
Karin Hansen	KH (ny i Lokalrådet)	valgt for 1 år
Kristina Buch	KB (med fra sommer)	valgt for 2 år
Søren Steffensen	SS	valgt for 1 år
Søren Peter Nielsen	SP	valgt for 2 år
Jørgen Kronborg	JK	valgt for 2 år

### 1. Konstituering

- a. Efter de nye vedtægter skal Lokalrådet konstituere sig selv på førstkommende Lokalrådsmøde. Konstitutionen blev – efter en god demokratisk debat/proces:
- b. Jørgen Kronborg formand
- c. Annette Vestbo næstformand
  - i. Annette og Jørgen fordeler opgaver mellem sig
- d. Mette Herløv Jepsen kasser
- e. Anette Larsen og Kristina Buch delt sekretærfunktion

### 2. Forretningsordenen

- a. Gennemgang af forretningsordenen - punktet blev udsat til næste møde pga. af tidspres og andre presserende punkter

### 3. Grundlovsfest og byfest

- a. Vi havde en god debat om dels Grundlovsfesten, dels deltagelse i byfesten m.v.
- b. Konklusionen blev, at AV og MH begge er med på førstkommende møde i byfestudvalget – formodentlig 4. april – hvor AV og MH deltager.
- c. Forberedelse af Grundlovsfesten er lagt i hænderne på udvalget – HR, MH og JK – der er i fuld gang med planlægningen. Andre må meget gerne være med i udvalget, hvis man har lyst
- d. Vi har fået penge fra foreningen Grundlovsdag og vi søger penge fra kommunen til et tilskud til musikken

### 4. Affaldsindsamling

- a. D. 13. april er der affaldsindsamling kl. 10 - 13
- b. Der er lavet opslag om dette på Facebook. Der laves yderligere et reminder opslag. HR har oprettet dette som en begivenhed på Livet i Ølholm
- c. SP spørger Eva, om hun vil bage en kage til kaffen, der nydes, når man er færdig. AV bager også en kage. Øl og vand skal også medbringes til den afsluttende hygge

5. evt.

**a. Div. informationer til banken**

- i. AV sendte en seddel rundt ved bordet, hvorpå man skulle skrive nogle info. Dette anvendes til banken, der skal registrere medlemmerne i Lokalrådet – grundet hvidvask reglerne

**b. Landsbykontingent**

- i. MH og JK laver et oplæg til det brev, der skal husstand omdeles (indenfor byskiltene) og sender dette til Lokalrådet. Det vil ligeledes som opslag blive delt på Livet i Ølholm

**c. Bevilling til Forskønnelsesgruppen/Biodiversitets gruppen**

- i. Lokalrådet bevilgede kr. 3.000,- af Landsbykontingentet til forårets forskønnelse af indfaldsvejene

**d. Kommunikation imellem møderne**

- i. Det blev besluttet, at alle medlemmer i Lokalrådet, skal være på Facebook. Der oprettes (er allerede sket) en Facebook gruppe, hvor vi kommunikerer imellem møderne. Dette medie anser vi som det mest overskuelige

Ny dato for Lokalrådsmøde blev 29. april kl. 19. På næste møde tager vi et gruppebillede, der lægges på Facebook – og laver en kontakt liste på medlemmerne.

Ref. Jørgen